How do I sign up to perform?

You may sign up before the event through our online form. Please note:

- You may request up to two songs.
- Signing up in advance does not guarantee a performance slot, but it allows the hosts to be well-prepared with your requested song, which increases the likelihood of a successful performance.

Upon arrival at the venue, please confirm your attendance with the host to be placed on the final performance list.

How do I know when it is my turn to perform?

Whether you signed up in advance or not, please connect with the host upon arrival to join the performance queue. Participants will be called in order by the host, who will ensure that each person gets an opportunity to perform 1 - 2 songs, depending on the queue length.

Am I guaranteed a chance to perform?

The host will make every effort to ensure you can perform at least one song, especially if it is your first time attending.

How long do I have to wait to perform?

The waiting time depends on the number of participants. The event typically features around 30 songs per night. To minimise your waiting time, we recommend arriving early and signing up promptly. While waiting, you can enjoy the vibrant atmosphere and savour our food and beverages.

Are backing tracks allowed?

As this is a live music event, backing tracks are not allowed.

Can I perform solo or with a group?

Both solo and group performances are welcome. If you are performing as a band or a fixed group, please inform the host in advance. Group performances are also limited to two songs.

Do I need to bring my own instrument?

You are welcome to bring your own equipment, but the venue provides the following instruments:

- Microphones
- Digital piano
- Full drum kit

Is there anything else I should know?

We kindly ask all participants to respect the performers and their music. Some participants may be performing for the first time, so your encouragement and support are greatly appreciated.

The hotel may capture photographs and video footage of the event, including performing guests and attending audiences, for promotional and marketing purposes. These materials may be published across the hotel's official social media platforms, website, and other communication channels. Guests who have concerns or prefer not to have their images or videos recorded and used are requested to inform hotel staff in advance.

We look forward to welcoming you to an evening of music and talent at **Dada Bar + Lounge**!

如何報名參與表演?

您可以透過我們的線上表格提前報名,預留表演機會。請留意以下資訊:

- 每位賓客最多可預選兩首歌曲。
- 預先報名並不保證獲得表演名額,但有助於樂手提前熟悉您的歌曲,提升現場演出的流暢度。

請於活動當日到達場地後,與工作人員確認您的出席,以確保把您的名字加入最終表演名單。

如何知道何時輪到我表演?

無論您是否提前報名,請於抵達現場時與樂手聯繫,確認您的演出安排。樂手將按依次序安排表演,並確保每位賓客有機會演唱1至2首歌曲,具體次序需視乎活動當晚的報名人數而定。

是否能保證獲得表演機會?

樂手將盡力安排每位賓客至少演唱一首歌曲,特別是首次參加活動的賓客,但具體安排仍需視活動的報名人數及時間而定。

需要等多久才能表演?

等待時間取決於活動的參與人數及演出安排。活動通常每晚會安排約 30 首歌曲。為了縮短等待時間,我們建議您提前到達並及時報名。在等待期間,您可以享受熱鬧的氛圍,並品嘗我們的美食與飲品。

可以使用伴奏音軌嗎?

由於本活動以現場音樂為主,所有表演均須由樂手伴奏,恕不接受伴奏音軌。

可以單獨表演還是團體演出?

無論是個人歌手或樂隊成員,我們歡迎單獨或團體演出。若您以樂隊或固定組合形式表演,請提前通知樂手,以便妥善安排演出流程。請注意,團體演出同樣限於兩首歌曲。

需要自帶樂器嗎?

您可以自帶樂器,但場地亦提供以下樂器以供演出使用:

- 麥克風
- 數碼鋼琴
- 全套爵士鼓

還需要注意什麼嗎?

我們懇請所有參與者尊重每位表演者及其音樂作品。部份賓客可能是首次登場,您的 支持和鼓勵對他們意義重大!

活動期間,酒店可能會拍攝活動現場的照片及影片,當中包括表演賓客及現場觀眾,並有機會發佈於酒店的官方社交媒體、網站及其他宣傳渠道,以作宣傳及推廣之用。如賓客對此有所疑慮或不希望其肖像或影片被拍攝及使用,敬請提前通知酒店職員。

我們期待著在 Dada Bar + Lounge 與您共度一個充滿音樂魅力的晚上!